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استاندار کردستان:
بیجار قطب تولید گندم در کشور است

بیجار  شهرستان  گفت:  کردستان  استاندار 
این  و  است  کشور  در  دیم  گندم  تولید  قطب 
شهرستان در سال گذشته سه درصد تولید گندم 
اسماعیل  است.  داشته  برعهده  را  کشور  کل 
روستای  مردم  خدمت  میز  در  کوشا  زارعی 
خسروآباد از توابع شهر بیجار با بیان اینکه مردم 
این روستا شهدای زیادی را تقدیم انقلاب کردند، 
اظهار کرد: شهید اصلانی در سال ۵۸ در درگیری 
با اشرار به شهادت رسید و امروز آخرین شهید 
این منطقه شهید امان الهی از مدافعان حرم 
است و این افتخار بالاتر از همه ارزش هاست. 
وی خاطرنشان کرد: برای پرورش چنین بزرگ 
مردانی و کسانی که در دفاع از انقلاب اسلامی 
این روستا  از مردم  تقدیم کردند  را  جان خود 
باید تقدیر کرد. وی ادامه داد: حضور مدیران 
در جلسه امروز نشان از اهمیت رفع مشکلات 
تلاش  مهم  این  راستای  در  باید  و  دارد  مردم 
کرد. زارعی کوشا گفت: اولین بار است که تمام 
مدیران ارشد استان در این روستا حضور دارند و 
امیدواریم این میز خدمت موجب رفع مشکلات 
این بخش و بالاخص روستای خسروآباد شود. 
استاندار کردستان گفت: شهرستان بیجار قطب 
تولید گندم دیم در کشور است و این شهرستان 
در سال گذشته سه درصد تولید گندم کل کشور 
کردستان  استان  در  و  است  داشته  برعهده  را 
هم بیشترین تولید گندم مربوط به بیجار و این 
بخش است. وی گفت: یکی از موضوعات مهمی 
رفع  و  گندم  بحث  می شود  بررسی  امروز  که 
مشکلات کشاورزان است و بخشی هم مربوط 
به حوزه وزارت نیرو است که بررسی لازم صورت 
خواهد گرفت. وی خطاب به کشاورزان گفت: 
تمام مشکلات مورد توجه است اما اتفاق افزایش 
قیمت خرید گندم در این دولت اهمیت زیادی 
دارد و این روند ادامه پیدا می کند. زارعی کوشا 
و  اشاره کرد  بیجار  لزوم سرمایه گذاری در  بر 
ابراز داشت: درآمد تولید گندم جدای هزینه های 
سال بعد اگر در این شهرستان سرمایه گذاری 
شود بخشی از مشکلات اقتصادی این منطقه 
رفع می شود. استاندار کردستان عنوان کرد: اگر 
هزینه گندم در بانک های بیجار سرمایه گذاری 
شود میزان اعتبارات افزایش می یابد. وی به تولید 
گندم در بیجار اشاره کرد و گفت: سال گذشته 
۳۰۰ هزار تن تولید گندم در بیجار داشتیم که از 
خرید گندم پنج هزار میلیارد تومان به کشاورزان 
گذاری  سرمایه  لزوم  بر  وی  شد.  پرداخت 
بیان داشت:  تاکید کرد و  بیجار  کشاورزان در 
اقتصادی  فرهنگ  به  مهم  این  تا  است  لازم 
تبدیل شود تا سرمایه گذاران در این شهرستان 
سرمایه گذاری کنند. زارعی کوشا ادامه داد: زیر 
ساخت های لازم در این شهرستان در حال انجام 
است و میانگین راه روستایی اسفالته ۸۴ درصد 
درابتدای  کردستان  استان  گفت:  وی  است. 
اسفالت  شاخص  میانگین  سیزدهم  دولت 
درصد  به ۷۴  الان  اما  بود  درصد  روستای ۶۳ 
رسیده است که این پیشرفت خوبی بوده است. 
وی تاکید کرد: بیش از ۳۷۰ کیلومتر راه ساخته 
شده و میانگین شاخص شهرستانی ۷۸.۵ درصد 
است که از میانگین استانی بیشتر است. زارعی 
کوشا به آسفالت راه های روستایی بیجار اشاره 
و ابراز کرد: شاخص بیجار ۸۹.۵ درصد است و 
شاخص آسفالت راه های روستایی در بیجار از 
میانگین استانی بالاتر است. وی با اشاره به اینکه 
برای راه های روستایی برنامه ریزی لازم را داریم 
تا روستاهای این منطقه بازسازی شوند، گفت: 
روستای جبرئیل، کلوچه چشمه ادینه و کهریز 
پیمانکار دارند و باقی روستاها این بخش در حال 
دیگری و انجام است. استاندار کردستان اذعان 
کرد: تعداد طرح هادی اجرا شده ۵۷ روستا در 
شهرستان است و در دولت سیزدهم ۳۰ روستا 
انجام شده و ۲۵ روستا طرح هادی آن در حال 
مقاوم  حوزه  در  داد:  ادامه  وی  است.  انجام 
سازی مسکن بیش از ۶ هزار واحد مقاوم سازی 
گرفته  صورت  دولت  این  در  احد  ۲۲۰۰و  شده 
است.  میزان  این  سوم  یک  معادل  که  است 
استاندار کردستان گفت: پوشش تلفن همراه 
در ۲۴۷ روستا وجود دارد که شاخص استان ۹۶ 
درصد است و روستاهای دارای شبکه ملی ۱۴۳ 
روستا هستند. وی از ارتقای روستای خسروآباد 
به اینترنت ۴ جی خبر داد و گفت: تجهیزات ۴ 
جی و پوشش اینترنت در روستای خسرو آباد 
خریداری شده و تا هفته آینده راه اندازی خواهد 
شد. استاندار کردستان گفت: شهرستان بیجار 
این  و  است  کشور  در  دیم  گندم  تولید  قطب 
شهرستان در سال گذشته سه درصد تولید گندم 
کل کشور را برعهده داشته است. وی خاطرنشان 
کرد: برای پرورش چنین بزرگ مردانی و کسانی 
که در دفاع از انقلاب اسلامی جان خود را تقدیم 

کردند از مردم این روستا باید تقدیر کرد.

با حضور معاون وزیر راه و شهرسازی 
صورت گرفت؛

واگذاری ۱۰۴۵ قطعه زمین نهضت 
ملی مسکن و جوانی جمعیت          

در شهر بم

 ۸۰۰ وشهرسازی  راه  وزیر  معاون  حضور  با 
قطعه زمین در قالب طرح نهضت ملی مسکن 
جمعیت  جوانی  طرح  قالب  در  قطعه   ۲۴۵ و 
با  که  مراسم  این  در  شد.  واگذار  بم  درشهر 
و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  مالکی  حضور 
مدیر عامل سازمان ملی زمین و مسکن، بلوردی، 
عضو هیأت مدیره سازمان ملی زمین و مسکن، 
محمد مهدی فداکار استاندار کرمان، آیت اللهی 
موسوی معاون عمرانی استانداری و رضا حافظی 
مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمان در محل 
سالن ارشاد شهر بم برگزار شد، مراسم قرعه کشی 
مردم  به  واگذاری  در جهت  زمین  قطعه   ۱۰۴۵
شهر بم انجام شد که از این تعداد ۸۰۰ قطعه 
به متقاضیان طرح نهضت ملی مسکن و ۲۴۵ 
قطعه به متقاضیان طرح جوانی جمعیت واگذار 
گردید. مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن در 
این مراسم گفت: این سازمان دو وظیفه عمده 
اختیار  در  اراضی  بهره برداری  مدیریت  مهم  و 
دولت و اجرای طرح های مسکن دولت و نظارت 
بر آنها را بر عهده دارد. ارسلان مالکی، یکی از 
اولویت های دولت سیزدهم را طرح نهضت ملی 
افزود: در دولت های گذشته  و  مسکن دانست 
به دلیل نبود برنامه منسجم برای تأمین مسکن، 
اجرای طرح های مسکن با وجود انباشت تقاضاها 
با چالش هایی مواجه شده و تأمین اراضی این 
طرح به عنوان یک کار جهادی در حال اجرا است. 
وی تصریح کرد: بالغ بر ۴ میلیون خانواده تا کنون 
برای طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کردند و 
بررسی ها نشان می دهد این متقاضیان متأهل و 
فاقد مسکن بوده و تسهیلات مسکن نیز از دولت 
تا کنون دریافت نکرده اند. وی با بیان اینکه حل 
چالش مسکن در دولت سیزدهم در اولویت قرار 
دارد افزود: دولت به دنبال آن است که اجرای 
این طرح را با سرعت پیش ببرد و در همین راستا 
روش های  مسکن،  جهش  قانون   ۱۲ تا   ۷ ماده 
تأمین زمین را با ساز و کار مشخص است. مدیر 
عامل سازمان ملی زمین و مسکن افزود: تا امروز 
بالغ بر ۳۴ هزار هکتار زمین برای طرح نهضت 
ملی مسکن نهایی شده است. مالکی، گفت: با 
توجه به ماده ۱۰ قانون جهش مسکن که شامل 
استفاده از اراضی مازاد سایر دستگاه های دولتی 
است، تاکنون ۵ هزار و ۳۰۰ هکتار اراضی اخذ 
سند شده و علاوه بر آن اراضی در حال الحاق 
یا محدوده نیز برای طرح نهضت ملی مسکن در 
نظر گرفته شده است. وی با بیان اینکه در زمینه 
نهضت ملی مسکن تا خانه دار شدن تمامی افراد 
و  جهادی  به صورت  مسکن  فاقد  شرایط  واجد 
شبانه روزی تلاش می کنیم افزود: دولت سیزدهم 
که برآمده از رأی مردم است از ابتدای شکل گیری 
نمی توانست در مقابل مشکلات مردم و دغدغه 
آنان بی تفاوت و بدون برنامه باشد. مدیر کل راه 
و شهرسازی استان کرمان نیز با بیان اینکه رفع 
دغدغه مسکن مردم و جوانی جمعیت به عنوان 
دو موضوع محوری با جدیت در دستور کار دولت 
عنوان  به  خانواده  گفت:  گرفت  قرار  سیزدهم 
مهمترین مرکز و پایگاه انسان سازی مورد توجه 
دولت قرار گرفته است. رضا حافظی افزود: اجرای 
قانونی  قانون جوانی جمعیت فقط یک تکلیف 
نیست، بلکه ضرورت اجتناب پذیر و مورد تاکید 
همه بزرگان دین و نظام است. وی با اشاره به 
اینکه مقام معظم رهبری افق جمعیتی را ترسیم 
کردند که با توجه به ظرفیت کشور دست یافتنی 
است گفت: قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت در سال ۱۴۰۰ به تصویب رسید و دولت 
قانون را  این  اراده و همتی که دارد  با  سیزدهم 
اجرا می کند.  گونه که شایسته مردم است  آن 
حافظی، با اشاره به اهمیت جمعیت جوان برای 
مدیریت و توسعه کشور گفت: دولت با توجه به 
این اهمیت که برای نسل جوان و خانواده وجود 
دارد مشوق های قانونی را دنبال می کند که یکی 
مشمول  خانواده های  به  زمین  واگذاری  آنها  از 
در  است  گفتنی  است.  جمعیت  جوانی  قانون 
به  زمین  قطعه   ۱۰۴۵ تعداد  مراسم  این  پایان 
متقاضیان جوانی جمعیت و نهضت ملی مسکن 

در شهرستان بم واگذار گردید.

و  معلمان  از  تجلیل  همایش  در  موحدی  علی 
فرهنگیان نمونه و پیشکسوت شهرستان گناوه در 
تالار بهزاد این شهر با تبریک هفته گرامیداشت مقام 
معلم با اشاره به دیدار ۱۲ اردیبهشت معلمان با مقام 
معظم رهبری اظهار داشت: مقام معظم رهبری با 
و  نگرش ها  این  بر  بطلان  نگاه حکیمانه خود خط 
تفکرها مصرفی دانستن آموزش و پرورش کشید و 
فرمودند: همه دستگاه ها مصرف کننده هستند به 
جر آموزش و پرورش که تولید کننده است و و چه 
تولیدی بهتر و بالاتر از تولید نیرو و منابع و سرمایه 
انسانی که آموزش و پرورش تولید می کند و همه 
انسانی و دسترنج معلم    تولید منابع  از  دستگاه ها 

بهره می گیرند.
وی ادامه داد: این نکته بسیار مهمی برای کشور 
است که بالاترین مقام کشور و بهترین بنده خدا بعد 
از امام معصوم )ع( نکاهش به نظام تعلیم و تربیت 
به عنوان یک دستگاه مولد باشد و تولید آن را که 
سرمایه انسانی است در صدر همه تولیدها بداند و 

آموزش و پرورش را مولد به حساب بیاورد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان بوشهر با اشاره 
هزار   ۲ در  معلم  سپاس  زنگ  شدن  نواخته  به 
با آغاز هفته معلم گفت:  مدرسه استان همزمان 
انتظار می رود که در ۱۲ اردیبهشت سال های آینده 
زنگ سپاس معلم نه تنها در مدارس بلکه در همه 
دستگاه ها، نهادها و هر جا که مدیری کار می کند و 
کارمندی، به صدا درآید و همه خود را مقید بدانند 

که چنین روزی باید از معلمان خود قدردانی کنند.
موحدی بیان کرد: یکی از راه ها برای این امر رفتن 
به مدارس در نزدیکی محل کار و اداره ها است و با 
افتخار و با شاخه های گل از معلمان تجلیل شود تا 

این امر به یک فرهنگ در جامعه تبدیل شود.
و ی ادامه داد: وقتی همه شأن، جایگاه و حرمت 
معلم را این گونه پاس داشتند و خود را متعهد به 
قدردانی از معلم بدانند، معلم در صدر قرار خواهد 
گرفت و آموزش و پرورش مسئله اول جامعه خواهد 
شد. وی بیان کرد: خوشا به حال جامعه، ملت و 
کشوری که معلم در آن جامعه در صدر قرار گرفته 
باشد و آموزش و پرورش مسئله اول باشد و آنگاه 
روز شکوفایی و عزت و افتخار برای همگان و کشور و 
جامعه خواهد بود و ما در دولت مردمی ایران قوی 

به این سمت در حال حرکت هستیم.
مدیر کل آموزش و پرورش استان بوشهر ضمن 
سپاس و قدردانی فراوان از حمایت ها و نگاه ویژه 
استاندار به آموزش و پرورش بیان کرد: در روزهای 
و  آموزش  شورای  نشست  در  گذشته  سال  پایانی 
پرورش استان، نماینده عالی دولت در استان سال 

۱۴۰۳ را سال آموزش و پرورش نام نهادند تا همه 
ظرفیت ها و جهت گیری ها را به سمت آموزش و 

پرورش هدایت و گفتمان و شعار شکل گرفت.
بوشهر  استان  پرورش  و  آموزش  کل  مدیر 
خاطرنشان کرد: گام دوم را نیز مجدد استاندار خود 
برای  تومان  میلیارد   ٢۵٠٠ مبلغ  جمعاً  و  برداشت 
توسعه فضای آموزش و پرورش تخصیص داده شد 

که حداقل ١۵٠ مدرسه ساخته خواهد شد.
وی بیان کرد: با برداشتن این گام بزرگ، آموزش 
و پرورش استان بوشهر در دولت مردمی آیت الله 
رئیسی در این مدت باقی مانده و چهار سال آینده 
به لحاظ زیرساخت های آموزشی و پرورشی عملکرد 
به لحاظ مدرسه سازی و بازسازی کلاس ها دو برابر 

مدت مشابه خواهد بود.
وی با اشاره به اینکه گفتمان ما در استان بوشهر 
ایجاد و تقویت نگاه ویژه نسبت به آموزش و پرورش 
است خاطرنشان کرد: گفتمان ما در استان ایجاد 
این نگاه است که آموزش و پرورش برای همه و همه 

برای آموزش و پرورش باید باشد؛ و ما بر این موضوع 
اصرار ورزیدیم.

استانی  همایش  دیروز  اینکه  بیان  با  موحدی 
فراهم شد  افتخار دست بوسی معلمان  و  داشتیم 
گفت: در این همایش تاکید بر این موضوع بود که 
روزی برسد که معلم آنقدر عزیز باشد که اگر او 
ایستاده باشد هیچکس اجازه نشستن نداشته باشد.

همه  برای  پرورش  و  »آموزش  شعار  گفت:  وی 
به  همه  یعنی  پرورش«  و  آموزش  برای  همه  و 
مسئولیت های خود در برابر آموزش و پرورش عمل 
کنند. مدیر کل آموزش و پرورش استان بوشهر بیان 
کرد: همه دستگاه ها باید آنچنان در کنار آموزش و 
پرورش باشند که سپاه قهرمان با تمام وجود و بی 

منت در کنار این حوزه است.
وی با بیان اینکه همه باید حق و حقوق آموزش 
و پرورش را بپردازند ادامه داد: بخشی از این حق 

حقوق مادی و بخش عمده آن معنوی است.
پرورش  و  آموزش  انتظارات  بیان  با  موحدی 

از  داشت:  بیان  مجموعه پترو فرهنگ  از 
مجموعه پترو فرهنگ که بخش عمده ای از سهم آن 
برای آموزش و پرورش و معلمان است انتظار داریم 
همچون نفت و گاز حتی به مراتب بیشتر در کنار 

آموزش و پرورش قرار گیرد.
از پترو فرهنگ گلایه مند هستیم  وی گفت: ما 
باید سهم خود را به آموزش و پرورش استان بوشهر 

پرداخت کنند.
وی با خطاب قرار دادن معلمان گفت: ما متعهد 
به تربیت این فرزندان و شاگردان کلاس هستیم، 
باید آرامش کلاس را برای دانش آموزان که از اقشار 
مختلف هستند حفظ و آنها را به آینده و ساختن 
آینده ای درخشان برای کشور، استان و شهرستان 
امیدوار و مسیر روشن حق را به آنها نشان دهیم 
و آگاه کنیم. وی گفت: معلمان با همه سختی هایی 
که با آن مواجه هستند باید شهروند خوب تربیت و 
تولید سرمایه اجتماعی انجام دهند که این تنها به 

دست معلمان میسر است.

مدیرکل آموزش وپرورش استان بوشهر:

ورش است سپاه با تمام وجود و بی منت در کنار آموزش و پر
مدیر کل آموزش و پرورش استان بوشهر بیان کرد: همه دستگاه ها باید آنچنان در کنار آموزش و پرورش باشند که سپاه قهرمان با تمام وجود و بی منت 

در کنار این حوزه است.

انتظار می رود 
که در 12 

اردیبهشت 
سال های آینده 

زنگ سپاس 
معلم نه تنها در 
مدارس بلکه در 
همه دستگاه ها، 

نهادها و هر 
جا که مدیری 
کار می کند و 
کارمندی، به 

صدا درآید

رییس کل دادگستری البرز:

۲۵ نفر از کودکان مهدکودک مهرگل از موزه آب شرکت آب منطقه ای گلستان بازدید کردند.به گزارش روابط 
عمومی شرکت آب منطقه ای گلستان، فرنوش نظری مسئول موزه آب شرکت اظهار کرد: نونهالان مهد کودک 
مهر گل طی ماه های گذشته، بازدید های متعددی را از موزه های سنگ و خاک استان داشتند و در حال 

حاضر، با هدف پژوهش و آشنایی با پیشینه آب از موزه آب استان بازدید کردند.گفتنی است، در این بازدید 
سه بخش موزه ) اسناد آبی، ابزار و تاسیسات آبی( به طور مجزا برای این کودکان توضیح داده شد و کار با ابزار 
گذشته و نوین آب هم برای آن ها بیان شد و در پایان نسخه جدید کتاب بی بی ناهید بین کودکان توزیع شد

بازدید کودکان مهد کودک مهر گل از موزه آب شرکت آب منطقه ای استان گلستان

دادستان قزوین خبر داد
حسابرسی یک سوم قراردادهای »شرکت رضایت خودروی طراوت نوین«

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان قزوین گفت: از ۳۴ هزار قرارداد مربوط به »شرکت رضایت خودروی طراوت نوین« ۱۱ هزار 
قرارداد با یک هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان مطالبات حسابرسی شد. حسین رجبی اظهار کرد: امروز استان درگیر ابر چالشی به عنوان 
شرکت های خودرویی است و دستگاه قضائی شجاعانه و با اقتدار با تشکیل پرونده در دادسرای مرکز استان، در حال تلاش برای 
حل این مشکل می باشد. رجبی افزود: در قضیه شرکت های خودرویی برخی از افراد با استفاده از تریبون هایی که در اختیار 
دارند، داد و فریاد به راه انداخته و برخی نیز در رسانه هایی که در اختیار دارند از ترک فعل صحبت می کنند، در حالی که 
دستگاه قضائی با اقتدار و شجاعت برای حل این معضل با تدبیر و عقلانیت تلاش می کند و از همه مردم و مسئولان تقاضا 

می کند به صورت جهادی و انقلابی در این زمینه همراه دستگاه قضائی باشند.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان قزوین اضافه کرد: با وجود اقدامات و تذکرات صورت گرفته متأسفانه برخی ها تلاش 
می کنند با راه اندازی تجمعات مختلف دستگاه قضائی را مورد آماج قرار دهند. وی تصریح کرد: در این برهه های حساس باید با 
همدلی در کنار هم باشیم و با قلم و تریبون هایی که در اختیار داریم، ضمن تبیین موضوع، مردم را توجیه کنیم تا با مجموعه قضائی 
استان همکاری کنند. رجبی با بیان اینکه از طریق رسانه ها به سرمایه گذاران کلان اخطار داده ایم که سودهای کلان را عودت دهند، گفت: در صورت اقدام 
داوطلبانه جهت اعاده سودهای دریافتی، برای این افراد پرونده قضائی تشکیل نخواهد شد، در غیر این صورت این افراد تحت تعقیب کیفری قرار خواهند گرفت.

وی اضافه کرد: تا کنون ۵۰ میلیارد تومان از مطالبات ۸۹۵ نفر از سرمایه گذاران شرکت رضایت خودروی طراوت نوین پرداخت شده است.
رجبی با بیان اینکه بازپرس با جدیت، قاطعیت و قدرت این پرونده را جلو می برد، گفت: تمام تلاش خدمتگزاران مردم در مجموعه قضائی استان این است تا 
این پرونده پیچیده را پایان سال به نتیجه برسانیم. وی گفت: پرونده »شرکت رضایت خودروی طراوت نوین« نزدیک به ۳۴ هزار قرارداد تشکیل شده است که 
تا کنون ۱۱ هزار قرارداد مورد حسابرسی قرار گرفته است و امیدواریم حسابرسی مابقی قرار دادها که با حضور ۴۰ کارشناس در جریان است، تا اواخر مهر ماه به 
پایان برسد دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان قزوین بیان کرد: بر اساس ارزیابی های صورت گرفته میزان مطالبات ۱۱ هزار قرار داد شرکت رضایت خودروی 
طراوت نوین یک هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان می باشد. رجبی در ادامه اظهار کرد: همه مطالباتی که تاکنون به بخشی از سرمایه گذاران پرداخت شده از منابع دیگر 
بوده و تاکنون در خصوص اموال توقیفی این شرکت تصمیمی گرفته نشده است. وی با بیان اینکه دستگاه قضائی با اقتدار و با شجاعت کار خود را انجام می دهد 
و کاری به غوغا سالاری دیگران ندارد، گفت: ما در مسیر ولایت و به عنوان فرزند ولایت با اقتدار این مسیر را جلو خواهیم برد و از همه مسئولین، مردم و اصحاب 

رسانه می خواهیم که کمک کنند تا این پرونده تاپایان سال به نتیجه برسد.

رییس شورای شهر لاهیجان خبر داد
پیشرفت فیزیکی ۹۰ درصدی پروژه بهسازی پسماند تموشل

رییس شورای اسلامی شهر لاهیجان گفت: پروژه بهسازی پسماند تموشل لاهیجان تاکنون ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
محمد ایدروم  در نشست خبری با اصحاب رسانه به مناسبت روز شوراها ضمن قدردانی از همراهی خبرنگاران اظهار کرد: ما در 
آغاز به کار این دوره شورا، اولویت را به کارهای نیمه تمام و مانده از دوره های پیش معطوف کردیم و طرح تفصیلی شهر لاهیجان 

سرانجام پس از ۹ سال پس از رفع ایرادها، سرانجام ابلاغ شد.
ایدروم در ادامه به بازگشایی جزیره استخر لاهیجان اشاره کرد و گفت: یکی دیگر از مطالبات بحق مردم لاهیجان بحث 
بازگشایی جزیره لاهیجان بود که مشکلات حقوقی بسیاری داشت که شورا با کمک دستگاه قضائی و دیگر مسؤولان شهر، 

پس از ۲۰ سال جزیره را بازگشایی کرد.
وی به معضل بزرگ زباله تموشل اشاره داشت و افزود: این معضل ۳۰ ساله به یک غده سرطانی تبدیل شده بود و ما در 
طول سه سال گذشته کارهای مطالعاتی انجام دادیم و با پیمان کار قرارداد بسته و کار با سرعت انجام شد که این پروژه تاکنون ۹۰ 
درصد پیشرفت داشته است که در آینده با برنامه ریزی های انجام شده در سطح کشور، شهر لاهیجان در استان گیلان برای ساخت 
کارخانه تفکیک زباله در مقصد، انتخاب شده است. رئیس شورای شهر لاهیجان به پروژه تالاب حاجی آباد اشاره کرد و ادامه داد: این پروژه به عنوان قطب جدید 
گردشگری در شهرستان لاهیجان قرار است امسال به بهره برداری برسد مجموعه شورا توانست با همت مجموعه شهرداری و پایه گذاری مسؤولان دوره های 

گذشته، پروژه بزرگ گردشگری تالاب حاجی آباد شامل رینگ دوچرخه سواری و پیاده راه را تکمیل کند.
ایدورم به معضل ترافیک سطح شهر اشاره کرد و گفت: فاز اول پروژه بازگشایی مسیر بلوار حکیم زاده به سمت بوجایه و دانشگاه آزاد اسلامی انجام شد و 

تملک بخشی از مسیر و شن ریزی ها صورت گرفت و همچنان ادامه دارد.
وی به لزوم بهره گیری از ظرفیت های میراث و تاریخی لاهیجان تاکید کرد و ادامه داد: پروژه هشت محل هشت بهشت یکی از اقدامات و برنامه های شهرداری 
بود و توانستیم در ابتدا بحث سنگ فرش محلات پرده سر و اردو بازار و بهسازی پل خشتی عاقلیه را انجام دهیم ولی متأسفانه به دلیل تداخل اماکن تاریخی در 

چندین دستگاه نتوانستیم مرمت و بازسازی برخی اماکن را انجام دهیم.
ایدروم با اشاره به مالکیت جنگل میرصفا اشاره کرد و ادامه داد: شورای شهر با پیگیری هایی که انجام داد منابع مالی جهت خریداری مالکیت جنگل میرصفا را 
تأمین کرد تا این بافت جنگلی با همین شکل و شمایل حفظ شود. وی در پایان به طرح شهر همیشه روشن اشاره کرد و گفت: با توجه به گردشگری بودن شهر 

لاهیجان، شهرداری با اعتبارات خود بخشی از معضل روشنایی معابر شهر را حل کرد و این کار در سال جاری نیز ادامه دارد.

رییس کل دادگستری استان البرز گفت: بیمارستان امام خمینی 
)ره( کرج همه مطالبات پرسنل و بازنشستگان خود را پرداخت کرده 
است. حسین فاضلی هریکندی در بازدید از بیمارستان امام خمینی 
)ره( و دیدار با مدیرعامل و نایب رئیس هیأت مدیره سازمان سلامت 
کوثر و کارکنان این بیمارستان گفت: بیمارستان امام خمینی )ره( 
کرج تا سال ۱۴۰۰ و پس از چندین سال توقف فعالیت به دلیل برخی 
اشکالات قانونی در روند واگذاری و اقدامات پس از آن، بلاتکلیف 
بود. رئیس کل دادگستری استان البرز مطرح کرد: تعطیلی این 

بیمارستان بزرگ علاوه بر توقف ارائه خدمات پزشکی، مشکلات 
متعددی را در زمینه مطالبات پرسنل و بازنشستگان ایجاد کرده بود 
که با ورود دادگستری کل استان البرز و همراهی استاندار سابق و 
فعلی و حمایت های نماینده ولی فقیه در استان در مرداد ماه ۱۴۰۰ 

با حضور رئیس قوه قضائیه فعالیت خود را از سر گرفت.
وی با اشاره به تاریخچه ۲۰ ساله مشکلات مرتبط با تغییر مالکیت 
بیمارستان  مزایده  و  واگذاری  در  آمده  پیش  مشکلات  سپس  و 
تصریح کرد: یکی از نخستین موانع در ادامه فعالیت این بیمارستان، 

مربوط به فرایند واگذاری آن بود که شرایط مزایده به درستی رعایت 
نشده بود و پس از طرح دعوا و رسیدگی به آن در محاکم استان، 
رأی به ابطال مزایده صادر و بیمارستان به مالکان اصلی مسترد شد.
فاضلی هریکندی با بیان اینکه بخش دیگری از موانع موجود در 
احیای فعالیت این بیمارستان مربوط به مالکیت و همچنین مطالبات 
پزشکان و پرسنل و بازنشستگان بود اضافه کرد: در این مورد نیز با 
توجه به تأکیدات و دستورات رئیس قوه قضائیه در خصوص احیای 
بیمارستان و عدم توقف ارائه خدمات درمانی، مهلتی برای تسویه 
همه مطالبات تعیین و اقدامات برای آغاز مجدد فعالیت های درمانی 
بیمارستان آغاز شد. رئیس کل دادگستری استان البرز خاطرنشان 
این  فعالیت  مجدد  آغاز  مسیر  در  موانع  شدن  برطرف  با  کرد: 
بیمارستان، در شرایطی که در پیک کرونا قرار داشتیم و با توجه به 
اهمیت و نیاز به ارائه خدمات درمانی به مردم استان البرز در مرداد 
ماه ۱۴۰۰ این بیمارستان با حضور رئیس قوه قضائیه فعالیت خود را 
دوباره آغاز کرد. وی با یادآوری اینکه البرز از نظر سرانه درمانی و 
تخت بیمارستانی در شرایط معمول و استاندارد قرار ندارد، گفت: 
احیای این بیمارستان با ۱۰۸ تحت که طبق وعده مدیران بیمارستان 
تا پایان اردیبهشت سال جاری به ۱۲۸ تخت افزایش پیدا می کند 
نقش مهمی در رفع برخی از کمبودهای درمانی استان دارد. این 
مجموعه درمانی از ابتدای احیا تا پایان اسفند ۱۴۰۲ به حدود ۱۳۰ 
ارائه  بیماران در بخش های مختلف خدمات درمانی  از  هزار نفر 
کرده است. فاضلی هریکندی با اشاره به اینکه در حال حاضر این 
بیمارستان همه مطالبات پرسنل و بازنشستگان را پرداخت کرده 
است و با بیان اینکه دادگستری البرز آمادگی دارد از ظرفیت های 
قانونی خود برای توسعه بیمارستان و افزایش خدمات درمانی به 
مردم استان استفاده کند، از پیگیری های نماینده ولی فقیه در البرز 
و تلاش های مسؤولان و همکاری با دبیرخانه شورای تحول قضائی 

البرز برای احیای این بیمارستان قدردانی کرد.

ج پرداخت شد همه مطالبات کارکنان بیمارستان امام خمینی )ره( کر


